
ZÁPIS  
z 3. schůze OV ČJF Praha v období 2015 - 2019  

dne 17. června  2015, Praha 6, Budova ČUS 
otevřené zasedání 

 
Přítomni:     M.Vítek, C. Neumann, E. Pařenicová, R. Habásková, M. Hladík, I. Hůlková, P. Král, 
V. Kadlecová, R. Hušková, K.Seidenglantz, M. Šulc, S. Šulcová  
 
1. Zahájení jednání v 18,00 hod. , seznámení s programem 
Slova se ujal předseda oblasti a přivítal přítomné členy OV ČJF i zástupce klubů.  
Zápis provede I. Hůlková 
 
2. Zprávy z Rady ČJF 
M. Vítek seznámil přítomné s jednáním Rady ČJF. Ze zprávy vyplynulo, že ekonomická situace 
v ČJF není vůbec dobrá. A problémy, které musí vedení ČJF řešit jsou víceméně ve všech rovinách 
hospodaření, vzdělávacím systému, IT technologiích, které nekorespondují mezi sebou. Na Radě 
ČJF bylo konstatováno, že ačkoliv všechny oblasti odevzdávaly podklady pro účetní zpracování, 
není od ledna 2015 zaúčtována žádná oblast, kromě středočeské. S účetním panem Pexou byl 
rozvázán pracovní poměr a všichni předsedové oblastí byli požádáni o případné hledání 
spolupracovníků, kteří by se na zjednání a doúčtování mohli podílet.  
 Vzhledem k závažnosti zjištěného ekonomického stavu ČJF, požaduje OV ČJF 
Praha, prostřednictvím svého předsedy, aby VV ČJF skutečně číselně vyhodnotil situaci 
a vyvodil z ní jasné závěry v takové podobě, aby byl zřetelný ekonomický stav před 
volbami a dále s novým vedením.  
 
 
3. Vyhodnocení  Hobby přeboru oblasti Praha  
C. Neumann informoval o diskusi mezi členy OV o podobě vyhodnocení hobby jezdců z Prahy. Ve 
spolupráci s PJK Gabrielka se rozhodl podpořit hobby jezdce při podzimním termínu hobby závodů 
a vydal následující sportovně-technické podmínky: 

• Jezdci do 18ti let – bez licencí   klasický parkur 70 cm 
• Nad 18 let – bez licencí i s licencemi klasický parkur 80cm 

Oblast zajistí floty, popř. poháry nebo ceny do soutěže – podle vyhodnocení rozpočtu. 
 
4. Vyhodnocení jezdců Prahy z žebříčku Parkur Index 
C. Neuman vysvětlil přítomným dohodu s panem Zárubou o využití jeho žebříčku pro vyhodnocení 
jezdců z Prahy. Je potřeba dořešit detaily a po té bude zahájeno stahování dat a první verze, která 
bude zveřejněna na webu oblasti.  
Licencovaní jezdci budou hodnoceni v těchto kategoriích: 

• Parkuroví jezdci:  (včetně)      Do 110cm Do 130cm  Nad 130cm  
• Do vyšší kategorie postupuje jezdec po třech startech v následující obtížnosti 
• Drezurní jezdci: (včetně)   Do L  Do S   Nad ST 
• Do vyšší kategorie postupuje jezdec po třech startech v následující obtížnosti 
• Pony jezdci:     8 – 12 let 13 – 16 let 

Vyhodnocení bude řešeno na dalším zasedání až po zjištění skutečných nákladů na činnost oblasti 
a zrevidování rozpočtu oblasti se skutečnými náklady a čerpáním do konce května 2015. 
 
5. Zhodnocení OM Prahy ve skákání a v drezuře 
M. Vítek zhodnotil výsledky OM Prahy ve skocích, které se konalo na Ptýrově spolu se STČ 
oblastí. Bylo konstatováno, že OM bylo úspěšné a v celkovém počtu účastníků se neodlišovalo od 
OM Prahy v loňském roce. C. Neumann uvedl statistiku za posledních pět let. Z dostupných 
materiálů zpracoval počty účastníků OM Prahy – tendence účasti je vzestupná a od STP z minulých 



let je rozdílná jen kategorie mladých jezdců. Obtížnost je však zvýšena dvoukolovou soutěží.  
OV ČJF zajistil a financoval floty, deky, medaile, ceny do soutěží a příspěvek na spolupořádání. M. 
Vítek zajistil sponzorský dar ve výši 15.000,- Kč v hotovosti a sponzorský dar od firmy Equiservis 
v 50ti% snížení ceny dek pro vítěze.  
 
R. Habásková zhodnotila OM Prahy v drezuře. Konstatovala, že se OM Prahy zúčastnilo pouze 
devět jezdců z Prahy avšak v obtížnosti totožné s MČR.  OV ČJF finančně pokryje medaile, floty, 
plakety a ceny pro dekorované a příspěvek za pořádání OM. 
 
6.  Diskuse ke koncepci ČJF 
OV ČJF se sjednotil v názoru, že téma koncepce celé ČJF je podmíněno názorem subjektů, tedy 
zástupců subjektů a konstatoval, že vypracuje dotazník, kterým osloví své členy k vyjádření.  
Dotazník vypracuje C. Neumann.  
 
 
7.  Ekonomika 
E. Pařenicová upřesnila přítomným ekonomickou situaci a konstatovala, že vzhledem ke zjištěnému 
deficitu v rozpočtu se bude krátit rozpočet hlavně v oblasti financí na jednotlivé disciplíny 
a příspěvků pořadatelům na pořádání závodů.  
Po zhodnocení rozpočtu oblasti Praha a rozklíčování všech jeho položek bude vypracován 
a upřesněn vyrovnaný rozpočet oblasti na rok 2015. Přebytek z minulých let bude OV ČJF Praha 
postupně rozpouštět a ponechá pouze zákonnou rezervu.  

• OV ČJF má za úkol: vypracovat analýzu navrženého rozpočtu oblasti v souvislosti se 
skutečnými náklady – M. Hladík, I. Hůlková, E. Pařenicová 

• Vypracovat metodiku příspěvků pořadatelům závodů v oblasti Praha – bude podmíněno 
správným dodáním výsledků jak v elektronické podobě, tak v listinném provedení 

• Vypracovat metodiku příspěvků za účast na MČR ve všech kategoriích 
• Vypracovat metodiku odměňování úspěšných absolventů ZZJV a zároveň vedení statistiky 

úspěšnosti jednotlivých garantů z oblasti Praha 
 

• M. Hladík informoval o dokončení vyúčtování s realizátory grantu a o získání další 
podpory od MHMP na rozvoj a udržení členské základny a paravoltiž. 
 

Grantová komise přidělila pro oblast Praha ČJF dotaci ve výši 90 000,- Kč na paravoltiž a 900.000,- 
Kč ostatní disciplíny. Celkem bylo do projektu zařazeno 10 klubů, které splnily podmínky MHMP.  
Finanční podpora bude rozdělena podle kritérií předloženého projektu a mezi realizátory a ČJF 
bude uzavřena smlouva s podmínkami pro realizaci a vyúčtování.  
 

 
7. Zprávy sekretáře oblasti 

• V jarním období oblast uspořádala spolu s pořadateli 4 termíny ZZJV 
• Celkem se zúčastnilo 59 adeptů z toho 55 úspěšně, 1 x neúspěšně teorie, 3 x neúspěšná 

praxe 
• Sekretář žádá všechny, kteří se chtějí účastnit refreshingu pro stewardy či nového kurzu, aby 

posílali přihlášky do konce srpna.  
• V srpnu 2015 bude ukončen webhosting u firmy Bannana s.r.o. Od května 2015 je 

aktualizován pouze povinný web oblasti Praha u ČJF. www.cjf.cz  . K tomuto datu také bude 
ukončena dohoda s panem Janem Matuškou o plnění starého webu. Oblast mu děkuje za 
vzornou správu webových stránek.  

 
8.  Diskuse přítomných zástupců z klubů - různé 

• K. Seidenglantz podal stížnost na subjekt MA 126 JS Císařský ostrov ohledně nedodržení 

http://www.cjf.cz/


PJS . Konkrétní stížnost směřovala na nedodržení termínů závodů, na pozdní informaci 
o zrušení závodů – den předem.  
Odpověd: sekretářka oblasti informovala přítomné o telefonickém hovoru s panem 
ing. Martincem, který telefonicky zrušil všechny termíny pro plánované závody 
z důvodů rekonstrukce příjezdové komunikace.   

• OV ČJF rozhodl, o dodržení požadavku zaplacení poplatku za zrušené červnové závody a to 
z důvodů nedodržení včasného informování o jejich zrušení. Za odhlášení závodů je smluvní 
pokuta 2000,- Kč za termín. OV ČJF vyjedná zrušení ostatních termínů bezplatně, protože 
nebylo zaviněno pořadatelem.   

• C. Neumann s podporou celého OV ČJF vyjádřil podporu všem, kteří se prostřednictvím 
hobby soutěži připravují na vykonání ZZJV. OV ČJF nebude do budoucna v oblasti Praha 
podporovat ani povolovat hobby soutěže kopírující platné soutěže z PJS. Bude vyvíjet tlak 
na pořadatele, aby vypisovali soutěže hobby mimo škálu skokových pravidel do 80ti cm. 
Vyšší soutěže budou podřizovat jurisdikci PJS – tedy oficiálních závodů.  

• R. Habásková požádala, aby se již nyní na její e-mailovou adresu obraceli zájemci, kteří 
chtějí startovat na MČR v drezuře v soutěži družstev. Nahlásili svoji kvalifikaci a v jaké 
soutěži chtějí startovat. 

• Vedoucí ekip na MČR budou jmenováni především ze zúčastněných, aby nevznikly 
zbytečné náklady.  

 
Termín příštího zasedání OV ČJF bude zveřejněn na webu ČJF.  
 
Ukončení jednání: 22,15 hod 
           
Zapsala: Irena Hůlková  


